
JĀNIS AVOTIŅŠ 
 

 
 
    Dzimis 1973. gadā, pabeidzis Rīgas 50.vidusskolu 1991. gadā, studējis jurisprudenci 
Latvijas Universitātē, ieguvis bakalaura grādu 1995.gadā, 2002. gadā ieguva maģistrā 
grādu LU Starptautisko attiecību institūtā. 
 
     Pašreiz ir SIA “Zvērināta advokāta Jāņa Avotiņa birojs” īpašnieks un valdes loceklis, 
praktizē kā zvērināts advokāts kopš 2003. gada. 
 
    Ir Latvijas zvērinātu advokātu kolēģijas sastāvā, kā arī Latvijas Tirdzniecības un 
Rūpniecības kameras biedrs. 
 
    Atpūta ir bijusi vienmēr saistīta ar sporta aktivitātēm, nodarbojies ar handbolu, 
pārstāvējis Latvijas izlasi handbolā. 
 
    Kopš 1994. gada ir Ikšķiles iedzīvotājs. Precējies, ģimenē divi bērni. 
 
    Kādēļ vēlas kļūt par Ikšķiles iedzīvotāju padomes locekli?  Vēlos veltīt savas zināšanas 
un prasmes, lai aktīvāk atbalstītu Ikšķiles kā pilsētas attīstību. Uzskatu, ka man ir 
pietiekami laba jurista kvalifikācija, lai pārstāvētu un aizstāvētu Ikšķiles iedzīvotāju 
intereses, lai nodrošinātu labāku dzīves kvalitāti un risinātu aktuālas problēmas, tai skaitā 
juridiskas.  
 
    Domāju, ka iedzīvotāju balss ir svarīga, un vēlos iesaistīt vietējos iedzīvotājus 
pašvaldības lēmumu pieņemšanas procesā. Man nav arī vienaldzīga Ikšķiles pilsētas un tās 
apkārtnes attīstība, tostarp ceļu, parku, sabiedriskā transporta un citu pakalpojumu 
uzlabošana. 
    Man ir pieredze kā juristam sabiedriskajā darbā, pārvaldībā vai citās jomās, kas var būt 
noderīgas padomes darbā, un es vēlos tās izmantot, lai palīdzētu attīstīt Ikšķili. 
   Kā aktuālāko problēmu saskatu pēdējās novadu reformas rezultātu izvērtēšanu, jo tieši 
attiecībā uz Ikšķiles pilsētas un novada iekļaušanu Ogres novadā, jautājums ir: cik tas ir 
bijis pareizi un vai Ikšķiles novada iedzīvotājiem tas ir devis jūtamus uzlabojumus sociālajā 
un ekonomiskajā jomā. 


